
Referat af møde i Kbh fællesbetyrelsen d. 4 april 2024
Mødested; Liflandsgade 2

Tilstede; Peter, Bodil, Paul, Nicholas, Uffe og Kasper

Fraværende; Sanne

Forklaring/punkt til dialog Referat fra dialogen Beslutning fra dialogen Ansvarlig for udførsel

Godkendelse af dagsorden. Dagsordenen er godkendt.

Godkendelse af referat. Referatet er godkendt.

For fremtidig godkendelse: Referenten
skriver ud, at eventuelle indvendinger
skal komme inden for 3 dage.

Referent (Kasper).

Meddelelser Kort snak om vedtægter LM24, der er 104 vedtægtsforslag,
som søger stillere.

● Det er rigtig mange forslag, hvorfor vi taler om at lave
en vedtægtscafé, hvor folk kan stille spørgsmål mm.

KV-opstillingsmøde FRB foreslås at planlægges samtidig med
Å Kbh efterårsopstillingsmøde.

Planlægning ifm. Værn om Vestevolden.
● Paul: Der planlægges at uddele flyers mm. ifm.

eventet. Dette gøres i samarbejde med Troels.

Peter og Kasper arbejder videre på
dette.

Vi tager dette op umiddelbart efter
sommerferien.

Peter og Kasper.

Økonomi, budget og fundraising Budget, herunder EP og KV, til 2025
● Der er en kort snak om budgettet. Det ser positivt ud

frem mod udgangen af 2025.
● Værktøjer til budgettering og regnskab: Dette gøres

forskelligt i Alternativet.

Kan vi skifte til Arbejdernes Landsbank (AL)? Det er
væsentligt billigere hos AL frem for Merkur Andelskasse.

Fundraising:
● Red Palads: 2.300 kr. indsamlet.
● Værn om Vestvolden.
● 10. april fællesspisning ifm. Ramadan.

Uffe og Nicholas undersøger et muligt
regnskabsprogram. Der er her tale om
Foreninglet og Dinero.

Uffe undersøger om et skift til AL, giver
økonomisk mening.

Vi henlægger punktet, men Kasper
kigger på punktet efter valget.

Uffe og Nicholas.

Uffe.

Bodil.
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Status på Gameplan og vores
prioritering(strategi)

Kobling af KV25-kandidater til EP24-kandidater. Vi mødes
med KV25-kandidaterne søndag før brÅnch før at møde dem
og have en uformel snak om fremtiden om koblingen til EP24.
Vi forventer at tale med kandidaterne om:

● Plakater og frivillige hertil - det forventes at alle
deltager her.

● Arrangering af aktivisme/uddeling af flyers.

EP24-plakater.

Lancering af et stort fødevareudspil og KV25 fortælling
● Dette forventes lanceret efter sommerferien 2024.
● Hvordan godkendes/vedtages politik i Kbh? Både ift.

blåstempling og kommunikation af vedtaget politik.
Samtidig med der sikres medlemsinddragelse.

Fanget i uprofessionalisme (kampagne, kandidater og
konstituering)

● Hvem ejer hvilke dele af Gameplan?

En stærk ÅU-organisation, der udfordrer Å
Beslutning:

Nicholas og Kasper fra kandidatudvalget
arbejder videre med dette punkt.

Kasper fortsætter med at koordinere
dette event inkl. indkaldelse, SoMe,
frivillige mm.

Ved næste bestyrelsesmøde drøfter vi
ejere af punkterne. Følgende nævnes i
referatet:

● Vil kandidaterne eje nogle af
temaerne?

● Hvilke temaer i Gameplan ejer
bestyrelsesmedlemmerne?

● Er der frivillige, som vil eje nogle
af temaerne/opgaverne fra
Gameplan?

Uffe inviterer ÅUK til at have en
repræsentant med på vores
bestyrelsesmøder. ÅUK kan udskifte
repræsentant efter behov.

Nicholas og Kasper.

Kasper.

Referent (Kasper) og
Bodil.

Uffe.

Vores forretningsorden, og herunder
opgavefordeling, orden på de to gmail, drev
etc.

Kasper undersøger og rydder op på
Google drev.

● Kasper finder
forretningsordenen og sender
denne forbi Peter til
gennemlæsning.

● Dernæst sendes den forbi
bestyrelsen forud for næste
bestyrelsesmøde.

● Vi håber at godkende/behandle
dette punkt på næste

Kasper.
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bestyrelsesmøde.

Opdatering i forhold til kommunikation,
SoMe, nyhedsbrev og
kommunikationsudvalg

Vores platforme og adgangen til dem
● Instagram: Katrine er administrator
● Facebook:

○ Storkreds:
○ Kommune: Katrine er administrator.

● Twitter: Katrine har ikke adgang til denne.
● Mål:

○ SoMe: Få stemmer gennem genkendelighed
og relevans.

Nyhedsbrev:
● BR-gruppe har et nyhedsbrev
● ÅUK har et nyhedsbrev
● Å Kbh har et nyhedsbrev
● Å Storkreds Kbh har et nyhedsbrev
● Ofte samles mange af informationerne fra

ovenstående nyhedsbrev i et samlet nyhedsbrev.
Dette kan betyde, at nyhedsbrevene bliver for lange,
hvorfor folk ikke læser dem.

Kommunikationsudvalget arbejder
videre på en kommunikationsstrategi
samt en styrkelse af vores platforme.

Nicholas og Katrine arbejder videre med
en kommunikationsstrategi + køb af en
kommunikation e-mail til Å Kbh.

Kommunikationsudvalg.

Nicholas og Katrine.

Leje af kanalbåd til EP, se mail d. 21 marts
(foreningsmail)

Å Kbh vil gerne lave et event med en kanalbåd i Kbh ifm
EP24.

● Spar Shipping kunne være et alternativ.
● Eventet kan laves sammen med LS.

Kasper arbejder videre med dette.
Vi vil arrangere eventet uagtet LS’s
indstilling.

Kasper.

Eventuelt Valgfest: Vi har endnu ikke besluttet noget ifm. EP24, hvilket
er kritisk.

Kasper hører Toke ad om dette emne. Kasper.
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